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Protokół nr 20/2007 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 12.04.2007 r. 

 

 

Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Sprawy wniesione przez kierowników wydziałów. 

2. Sprawy różne. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 19/2007. 

 

 

Ad 1) 

Naczelnik Wydziału Komunikacji  p. Dariusz Buczak przedstawił: 

 

1) specyfikację istotnych warunków zamówienia na wykonanie i dostawę tablic 

rejestracyjnych.- załącznik nr 1. 

Kierownik poinformował, iż umowa obowiązuje na okres 3 lat od dnia 01.07.2007 r. do dnia 

30.06.2010 r. Termin składani ofert został wyznaczony na dzień 15.05.2007 r. do godz. 13
00

. 

Kryteriami oceny ofert będą: 

-  kryterium ceny – waga 90% - maksimum 90 punktów otrzyma oferta z najniższą ceną. 

- kryterium okresu gwarancji tablic rejestracyjnych – waga 5% - maksimum 5 punktów 

otrzyma oferta z najdłuższym okresem gwarancji. 

-  kryterium terminu realizacji dostawy tablic rejestracyjnych od chwili złożenia zamówienia 

(w dniach roboczych) małej partii do 10 szt. tablic – waga 5 %- maksimum 5 punktów uzyska 

oferta o najkrótszym terminie realizacji zamówienia. 
 Zarząd zatwierdził specyfikację istotnych warunków zamówienia na wykonanie i dostawę 

tablic rejestracyjnych w wersji przedstawionej. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 

 Ponadto Zarząd Powiatu ustalił następujący skład Komisji Przetargowej do oceny                

i wyboru ofert na dostawę tablic rejestracyjnych w trybie zamówień publicznych o wartości  

przekraczającej  60 000 EURO: 

1. Wiktor Tyburski- Przewodniczący, 

2. Dariusz Buczak- Sekretarz 

3. Urszula Płotka- członek 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 

 

2) Regionalną Strategię Rozwoju Transportu w województwie pomorskim na lata 2007-

2010. 

Zarząd Powiatu wyraził następującą opinię do projektu Regionalnej Strategii Rozwoju 

Transportu w województwie pomorskim na lata 2007-2020: 

1. Zarząd Powiatu Lęborskiego przyjął z zadowoleniem podjęcie prac nad Strategią. 

2. Zarząd postuluje przeprowadzenie gruntownej analizy „Diagnozy systemu 

transportowego województwa pomorskiego”. Opracowanie to zawiera liczne błędy, pomyłki 

oraz nieścisłości. Zebrane informacje liczbowe nie oddają prawdziwego obrazu stanu sieci 
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transportowej w województwie. Dane są cząstkowe lub nieprawdziwe (. tabela nr 6, 13, 35 – 

Lębork, 36) Przytaczane kategorie dróg nie zawsze są zgodne z rzeczywistością  . Błędnie 

używa się nazwy miasto do miejscowości o statusie wsi (tabela nr 14, str. nr 27). Używa się 

błędnych nazw miejscowości w których są lotniska (Siemirowice a nie Cewice, Redzikowo               

a nie Rędzikowo, prawdopodobnie Łebień, a właściwie Kopaniewo a nie Łebunia). Odnosi się 

także wrażenie ,że badania dotyczące natężenia ruchu i obciążenia tras były prowadzone            

w przypadkowych miejscach , w przypadkowym czasie co fałszuje prawdziwy obraz sytuacji.  

Przytoczone przykłady są jedynie wskazaniem na ułomności opracowania. 

3. Zarząd utożsamia się z propozycjami zawartymi w Strategii Rozwoju Transportu 

województwa pomorskiego.  

-  uznaje się podstawowy układ transportowy województwa pomorskiego do 2020 r. 

przedstawiony na rys. nr 6 za optymalny. Za szczególnie trafne rozwiązanie należy uznać 

Trasę Kaszubska która wybitnie ułatwi dostęp zachodniej i południowej części województwa 

do Trójmiasta oraz będzie znaczącym impulsem rozwojowym obszarów zaplecza metropolii. 

- wspiera się dążenie do zmiany kategorii dróg z wojewódzkich na krajowe (str. 38 pkt 6). 

Jest to niezbędne do należytej obsługi transportowej ważnych gospodarczo, ale także 

militarnie miejscowości portowych (Ustka , Łeba, Władysławowo). 

- W pełni popiera się propozycje wzmocnienia transportu kolejowego wraz z rewitalizacją 

tras częściowo lub całkowicie wyłączonych z ruchu. Dostępność tym środkiem transportu jest 

szczególnie ważna w odniesieniu do portu lotniczego im. Lecha Wałęsy oraz obszarów 

cennych ekologicznie i trudnodostępnych ze względu na topografię (Łeba, Hel). 

- uznaje się za bardzo ważne, w projekcie strategii zbyt słabo uwypuklone, stworzenie 

zintegrowanego systemu monitorowania, reagowania kryzysowego oraz powiadamiania 

podróżnych o optymalnych możliwościach dotarcia do celu podróży. 

- proponuje się wykreślenie na stronie 37 w punkcie 4  słów w nawiasie. 

- proponuje się wzmocnienie zapisów dotyczących ścieżek rowerowych, szczególnie na 

terenach pozamiejskich. 

- w zakresie transportu morskiego Zarząd proponuje uwzględnienie zapisu o pełnieniu funkcji 

portu rybackiego, małego portu pasażerskiego i kabotażowego odnośnie Łeby. Jest to ważne 

szczególnie w kontekście możliwości inwestycyjnych ze środków UE odnośnie 

wprowadzania funkcji kabotażowej. 

- proponuje się uwzględnienie w Strategii  szlaków kajakowych na wodach śródlądowych. 

 / 5 głosów za/ 

 

Kierownik Referatu Promocji i Rozwoju p. Andrzej Kubiak przedstawił: 

 

1) wybór przedstawiciela Powiatu Lęborskiego Lokalnej Organizacji Turystycznej Łeba. 

Zarząd Powiatu wybrał na przedstawiciela LOT- Łeba Wicestarostę p. Wiktora Tyburskiego. 

/ 5 głosów za/ 

 

2) wniosek Naczelnej Dyrekcji Archiwów Państwowych o dofinansowanie opublikowania 

pracy źródłowej pt. „ Wizytacje domen bytowskiej i lęborskiej z XVI w”- załącznik nr 2. 

Wymieniona praca jest uzupełnieniem edycji pt. „ Inwentarze starostwa bytowskiego                 

i lęborskiego z XVII i XVIII w.” Ma ogromną wartość poznawczą, ponieważ przedstawia 

sytuacje społeczno- gospodarczą tych terenów w XVI w- zawiera dane o mieszkańcach wsi, 

areale gospodarstw kmiecych, inwentarzu żywym, wysiewach, obciążeniach na rzecz 

zwierzchności, statusie prawnym drobnej szlachty kaszubskiej tzw. panków. Ponadto na 

uwagę zasługują odpisy często nieznanych dotąd, a sięgających średniowiecza przywilejów       

i nadań. 
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Zarząd Powiatu przyznał dofinansowanie w wysokości 2.000 zł. 

/ 5 głosów za/ 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda przedstawiła: 

 

1) propozycję Dyrektorów Szkół dotyczącą zmian w systemie zarządzania szkołą 

zmniejszające koszty utrzymania jednostki w ciągu roku kalendarzowego. 

Z odpowiedzi, które przesłały szkoły wynika, iż chęć oszczędności jest tylko w dwóch 

placówkach tj. Zespół Szkół Ogólnokształcących Nr 2 i w Specjalnym Ośrodku Szkolno 

Wychowawczym. ZSO Nr 2 widzi możliwość zatrudnienia od nowego roku szkolnego 

nauczycieli stażystów i ograniczenie zatrudnienia w bibliotece szkolnej o ½ etatu. Można 

również ograniczyć liczbę płatnych zastępstw za nieobecnych nauczycieli. W przypadku 

SOSW zostało zmniejszone zatrudnienie o jeden etat. Kolejne oszczędności wynikać będą         

z projektu organizacyjnego na nowy rok szkolny, gdzie troje nauczycieli wraca do pracy           

z urlopu dla poratowania zdrowia. Ponadto zostanie połączony zespół klasowy nauczania 

początkowego, co również pomniejszy stan zatrudnienia. 

Natomiast Zespół Szkół Ogólnokształcących Nr 1,Zespół Szkół Gospodarki Żywnościowej       

i Agrobiznesu, Powiatowe Centrum Edukacyjne- ZSP Nr 2,Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 1,i Zespół Szkół Ekonomiczno- Handlowych nie widzą możliwości zmniejszenia kosztów 

związanych z funkcjonowaniem jednostki w ciągu roku kalendarzowego. 

 

2) decyzję w sprawie zasad zarządzania obiektami szkolnymi. 

Powrócono do sprawy omawianej w dniu13.03.2007 r. dotyczącej zasadności wprowadzenia 

jednego gospodarza ( zarządzającego) do obiektów , w którym funkcjonują dwa zespoły 

szkół. Zostały przedstawione przesłanki połączenia ZSE-H i ZSO Nr 1 w jeden Zespół Szkół- 

załącznik nr 3. 

 Zarząd Powiatu po burzliwej dyskusji, widząc potrzeby środowisk lokalnych odstąpił od 

dalszych działań w kierunku ewentualnego połączenia Szkół Ponadgimnazjalnych. 

 

3) Podjęcie decyzji o rozpisaniu konkursu w celu wyłonienia kandydatów na stanowisko 

dyrektora w Zespole Szkół Ogólnokształcących Nr 1, Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 

1, Zespole Szkół Ekonomiczno- Handlowych oraz Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej        

i wybranie składu komisji konkursowej.  

 Zarząd zaproponował, aby sprawdzić czy jest możliwość prawna wprowadzenia kryterium 

przyjmowania kandydatów do 50 roku życia oraz jak traktować kandydatów, którzy posiadają 

zaświadczenie lekarskie o chorobie zawodowej. 

/ 4 głosy za, 1 głos wstrzymujący/ 

 

Skład komisji konkursowej: 

 3 osoby z Kuratorium Oświaty 

 2 osoby z Rady Rodziców 

 2 osoby z Rady Pedagogicznej  

 2 osoby ze Związków Zawodowych 

Osoby prezentujące organ prowadzący: 

 Tomasz Tutak- Przewodniczący Komisji Edukacji, Sportu i Turystyki; 

 Ryszard Wenta- Starosta Lęborski; 

 Wiktor Tyburski- Wicestarosta Lęborski. 

/ 5 głosów za/ 
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Zarząd zaproponował, aby wystąpić z pismem do Związków Zawodowych, Kuratorium 

Oświaty, Rad Rodziców i Pedagogicznych poszczególnych jednostek o wytypowanie 

kandydatów zasiadających w składzie komisji konkursowej. 

 

Sekretarz Powiatu p. Danuta Mikołajczyk przedstawiła: 

 

1) Wnioski Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Powiatu Lęborskiego          

w sprawie: 

 umożliwienie mieszkańcom Powiatu Lęborskiego kontaktu elektronicznego                          

z Powiatowym Rzecznikiem Konsumentów. 

Wniosek został zrealizowany poprzez umieszczenie informacji( godziny urzędowania, 

kontakt telefoniczny, adres poczty elektronicznej) dotyczącej Powiatowego Rzecznika 

Konsumentów na stronie internetowej Starostwa Powiatowego www.powiat-lebork.com. 

Został również zrobiony link ze strony startowej Powiatu Lęborskiego dotyczący 

bezpośredniej informacji na temat Powiatowego Rzecznika Konsumentów. Informacja             

o założeniu skrzynki pocztowej Rzecznika Konsumentów prklebork@op.pl została 

przekazana Gminom Powiatu Lęborskiego z prośbą o umieszczenie tej informacji na stronach 

internetowych Gmin. 

 udzielania organizacjom pozarządowym działającym na terenie Powiatu Lęborskiego 

pomocy w obsłudze prawnej, podatkowej oraz księgowej. 

Przed upływem terminu złożenia wniosku o dofinansowanie dla organizacji pozarządowych        

z budżetu Powiatu Lęborskiego pracownicy Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych lub 

pracownicy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie będą udzielali stosownych wyjaśnień 

lub informacji. 

 Starosta p. Ryszard Wenta zaproponował aby sprawdzić czy funkcjonuje organizacja 

pozarządowa, która ma w swoim zakresie obsługę prawną i pomoc na rzecz innych 

organizacji. O tym fakcie należy  poinformować organizacje pozarządowe. 

 nawiązania współpracy i koordynację przez nowopowstały Referat Programów 

Pomocowych działań w zakresie pozyskiwania środków unijnych na rzecz organizacji 

pozarządowych działających na terenie Powiatu Lęborskiego. Jednocześnie komisja 

zaproponowała aby ww. organizacjom umożliwić korzystanie z serwera Starostwa 

Powiatowego do obsługi stron internetowych. 

Zaproponowano, aby rozeznać możliwości korzystania z serwera Starostwa Powiatowego, 

przekazując ww. wniosek do Referatu Programów Pomocowych. 

Członek Zarządu p. Maciej Barański zwrócił uwagę, iż należy informować organizacje 

pozarządowe w zakresie możliwości pozyskiwania funduszy unijnych. 

 ogłaszania otwartych konkursów ofert na realizację zadań publicznych w ramach 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi 

podmiotami na rok 2008 w terminie umożliwiającym uruchomienie środków z budżetu 

powiatu dla poszczególnych podmiotów w miesiącu styczniu 2008 roku. 

Zarząd Powiatu przyjmuje do realizacji w/ w wniosek, i skierował go do Wydziału Edukacji      

i Spraw Społecznych. 

 

2) Opinia Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej oraz Powiatowej Społecznej Rady 

ds. Osób Niepełnosprawnych w sprawie określenia wysokości środków finansowych ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych do realizacji w 2007 

roku. 

Komisja Rodziny, Zdrowia i  Opieki Społecznej tak jak i Powiatowa Społeczna Rada ds. 

Osób Niepełnosprawnych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Zarządu Powiatu 

http://www.powiat-lebork.com/
mailto:prklebork@op.pl
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Lęborskiego w sprawie określenia wysokości środków finansowych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych do realizacji w 2007 roku. 

 Zarząd Powiatu podjął projekt uchwały, nadając jej numer 24/2007. 

/ 5 głosów za/ 

 

3) Projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej w celu wyłonienia kandydata na stanowisko dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej nr 1 w Lęborku. 

Uchwałą powołuje się Komisje w składzie:  

 Ryszard Wenta – Starosta Lęborski; 

 Wiktor Tyburski- Wicestarosta Lęborski; 

 Zdzisław Korda- Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Lęborku; 

 Dariusz Więckowski- Przedstawiciel Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki 

Społecznej Rady Powiatu Lęborskiego; 

 Krzysztof Pruszak- Członek Zarządu Powiatu Lęborskiego; 

 Grażyna Janik- Skarbnik Powiatu Lęborskiego; 

 Danuta Mikołajczyk- Sekretarz Powiatu Lęborskiego. 

Zarząd podjął uchwałę w wersji przedstawionej i nadał jej nr 25/2007. 

/ 5 głosów za/ 

 

4) Projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu Lęborskiego. 

Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do Rady Powiatu. 

/ 5 głosów za/ 

 

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła: 

 

1) kwestię wynagrodzenia pielęgniarek w DPS Nr 1, DPS Nr 2 oraz Placówce 

Wielofunkcyjnej Nr 2- załącznik nr 4. 

Powrócono do omawiania kwestii wynagrodzenia pielęgniarek, która była poruszona na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 16.03.2007 r.  

W dniu 26.03.2007 r. odbyło się spotkanie z Dyrektorami zainteresowanych instytucji. 

Stwierdzono, iż  poprzednia propozycja rozwiązania problemu płac pielęgniarek wprowadza 

niepotrzebne zamieszanie w jednostkach. Zaproponowano korektę wynagrodzeń, która polega 

na wyrównaniu plac pielęgniarek do poziomu Domu Pomocy Społecznej Nr 2 tj. 

wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 1.175 zł. Suma podwyżek dla pielęgniarek w w/w 

jednostkach wyniesie 21.241 zł za okres 9 m- cy.  

 Zarząd podjął korektę poprzedniej decyzji o wynagrodzeniu pielęgniarek po 

uzgodnieniu z Dyrektorami placówek. Przyznano pielęgniarkom w/w jednostek 

wynagrodzenie zasadnicze z rezerwy budżetowej w kwocie 1.175 zł..  

/ 5 głosów za/ 

Do sprawy podwyżek dla pozostałych grup zawodowych w tych jednostkach Zarząd powróci 

do omawiania w lipcu. 

 

Ad 2) 

 W związku z przejściem na emeryturę Dyrektora Domu Pomocy Społecznej Nr 1           

p. Elżbiety Awchimeni Zarząd Powiatu zaproponował przyznanie certyfikatu i nagrodę 

pieniężną w kwocie 3.000 zł( brutto) z budżetu Domu Pomocy Społecznej   Nr 1. 

/ 5 głosów za/ 
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 Wicestarosta p. Wiktor Tyburski poinformował o piśmie z Kuratorium Oświaty, 

dotyczącym wniosku o odznaczenie medalem Komisji Edukacji Narodowej, w którym 

poproszono, aby sprawdzić jakie osoby w naszych szkołach powinny dostać medal, a z 

różnych przyczyn go nie dostały. Poinformował również, iż już zostało wystosowane w tej 

sprawie pismo do poszczególnych szkół z uwzględnieniem byłych nauczycieli. 

 Członek Zarządu p. Tomasz Tutak zaproponował, by sprawdzić czy odznaczenie 

dostał p. Zenon Pryl. 

 

Ad 3) 

 

Protokół nr 19/2007 został przyjęty 5 głosami za. 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokołowała:  

Żaneta Łatacz 

 

 

 

 

 

 


